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Accommodatie 
 

‘’Koud, hè!?’’  
Het is inmiddels twee maanden geleden dat onze cv-ketels het begaven. En het ziet er niet naar 
uit dat de zaak snel kan worden hersteld. Repareren is niet mogelijk en de levertijd van nieuwe 
ketels is tenminste twee maanden. Maar voordat er nieuwe ketels komen, moeten eerst de 
zijmuur en het dak gerepareerd worden.  
We zijn in ieder geval blij dat bijna iedereen het neemt, zoals het is: er wordt getraind, er 
worden competitiewedstrijden gespeeld, tegenstanders worden vooraf geïnformeerd en 
nemen warme kleren mee, de gymmende dames die de zaal huren passen hun oefeningen aan 
en ook de badmintonners blijven gewoon komen.  
En gelukkig is de lente in aantocht! 
 
Wat is er gebeurd?  
De ketels die de zaal verwarmden -niet die voor de kantine en de douches- zijn doorgebrand. 
Oorzaak? Lekkage van een slecht gerepareerd dak aan de oostzijde van onze accommodatie, 
precies boven de ketels. Het dak en de muur raakten enkele jaren geleden beschadigd bij het 
sloopwerk van buurman Diamant. Diamant liet vervolgens de zaak repareren, maar deed dat 
met stut- en lapwerk. Zo erg leek dat toen niet: we zouden toch binnenkort verhuizen naar het 
voormalig NOAD-terrein. Maar die verhuizing ging niet door.  
Vorig jaar leek de lekkage nog niet dramatisch, dus zetten we eerst in op gesprekken over een 
nieuwe opstal-overeenkomst met de gemeente. Pas met zekerheid voor een lange termijn 
vonden we echte investeringen in reparatie en onderhoud gerechtvaardigd. Na een gesprek 
met de gemeente op 8 november leek er inderdaad zicht op een nieuwe overeenkomst.  
  

 

VACATURE  

DRINGENDE OPROEP 
 

Omdat Wesley zich op de ALV niet herkiesbaar stelt, is het bestuur hard op zoek naar een 
nieuwe secretaris. Hij/zij kan een paar keer op proef meedraaien bij het bestuur. 

Wat we van je verwachten: toewijding aan de club, basale kennis van secretariaatswerk, één 
keer per zes weken een vergadering bijwonen. 

Wat we je bieden: prettig gezelschap, een aardige uitdaging, nuttig werk en eeuwige roem. 
 

Interesse: mail naar Rob van Mierlo (rob.lian@home.nl). 



 

 
 
Maar toen kregen we in december een telefoontje van het gemeentehuis: de gemeenteraad 
had opdracht gegeven aan de gemeente om een oplossing te zoeken voor de te dure 
huisvestingsplannen van Poubelle en het BAT op de kavels naast en achter ons pand. Mogelijk 
zou ons perceel worden meegenomen voor een gezamenlijk goedkopere huisvesting van 
Poubelle en BAT. Een quick scan in januari sloot die optie nog steeds niet uit en zo bleek een 
nieuwe opstal-overeenkomst voorlopig niet mogelijk.  
 
Brandbrief 
En enkele weken daarna brandden de ketels dus door. Begin februari stuurden we daarom een 
‘’brandbrief’’ naar de wethouder voor Maatschappelijk Vastgoed. Dat leidde tot de toezegging 
dat we in ieder geval onze investeringen in cv-ketels en een beter dak zouden terugkrijgen 
(verrekend met de afschrijving) bij een eventuele vroegtijdige beëindiging van het recht van 
opstal. Vervolgens spraken we op 1 maart met de wethouder en zijn ambtenaren over 
financiële assistentie (bijvoorbeeld in de vorm van een renteloze lening) en een versnelling van 
het traject naar een nieuw recht van opstal. Dat gesprek leverde ons niets op, behalve 
schuldbewuste woorden van de wethouder. Wel stelden we samen vast dat we terug moesten 
naar het begin: het aansprakelijk stellen van de veroorzaker van de eerste schade: de 
Diamantgroep. 
 
Wie gaat dat betalen? 
Het herstellen van de schade gaat in de papieren lopen. Alleen al de aanschaf van twee nieuwe 
ketels kost meer dan € 15.000 (eigenlijk zouden er drie moeten worden vervangen).  
Eigen vermogen heeft de club niet opgebouwd. Daar wilden we vorig jaar echt mee beginnen 
door de contributie, de zaalverhuur en de barprijzen te verhogen. Helaas verdampte dat geld 
door de extreem hoge energieprijzen in de tweede helft van 2022.  
We hebben onze eigen verzekeraar ingeschakeld, maar of die gaat uitkeren is zeer de vraag: hij 
verwijt ons dat het lek al langer bekend was. Verder halen we in de eerste helft van dit jaar een 
aantal subsidies binnen. Een geluk bij een ongeluk: we hebben flink bespaard op de 
stookkosten.  
Toch blijft er zeker een fors financieel probleem over. Hoe groot dat probleem is weten we pas 
als er zekerheid is over de verzekeringsbijdrage van Diamant. Daarna kunnen we eigenlijk pas 
investeren in een nieuwe verwarming. 
 
 

Algemene Ledenvergadering 
 
Op dinsdag 9 mei (20.00 uur) vindt onze Algemene Ledenvergadering 2023 plaats. 
Uiteraard praten we elkaar bij over de stand van zaken rond onze zaal. Verder staan op de 
agenda een vrijwilligersplan, een technisch beleidsplan, het financieel verslag over 2022 en de 
prognose van 2023. En uiteraard gaat het over de sportieve prestaties van het afgelopen jaar, 
waarbij ons kampioensteam in de TTL wordt gehuldigd. En: we zoeken dringend een nieuw 
bestuurslid! 
De agenda van de ALV wordt zes weken van tevoren bekend gemaakt. Ook komen dan de 
onderliggende documenten ter beschikking. 
 
Het bestuur hoopt op een grote opkomst. LAAT ZIEN DAT IRENE JE AAN HET HART GAAT! 

 
  



 

 

Jeugd 
 
Zomaar een zaterdagochtend bij Irene 
Het is zaterdagochtend 25 februari, 8.45 uur. Loes en Lambert openen de hal en langzaam 
druppelen onze jeugdspelers, coaches en supporters binnen. Samen zetten ze drie tafels en 
telborden klaar, doen een warming-up en gaan lekker inspelen. Tegenstanders komen binnen, 
begeleiders krijgen een kopje koffie en de wedstrijdformulieren worden ingevuld. 
Meester Joost heeft zijn leerlingen enthousiast gemaakt voor ons spelletje en sinds dit seizoen 
hebben we drie teams. 
Team 1 speelt in de Hoofdklasse en ontvangt vandaag OTTC uit Oss. 
Team 2 en 3 spelen in de J4. Team 2 speelt vandaag de stadsderby tegen Tios’s 51 en team 3 
ontvangt Unicum uit Geldrop. 
 
Het is gezellig druk in de hal en kantine, de supporters zoeken een plekje en dan kan de strijd 
beginnen. 
Voor team 3 is het allemaal nog wat wennen, het is hun eerste competitie. Vandaag spelen 
Dani, Willem en Levi. Vierde speler Brayn zit geblesseerd thuis, maar wordt op de hoogte 
gehouden via de team-app. De jongens strijden voor wat ze waard zijn en Dani weet een 0-2 
achterstand om te buigen in zijn allereerste overwinning. Levi boekt twee overwinningen en 
aan het eind van de rit geeft dit een 3-7 uitslag. Het is nog even wachten op de eerste 
overwinning van dit team, maar die gaat zeker komen. 
 
De jongens van team 2 hebben al wat meer ervaring. Joep, Handré en Gijs R waren duidelijk 
een maatje te groot (letterlijk en figuurlijk) voor hun tegenstanders. Een 9-1 overwinning zet 
hen fier aan kop van de ranglijst. 
 
En dan het vaandelteam. Na een gelijkspel en twee nederlagen is het voor Gijs L, Tim en Thijs 
nog wachten op de eerste overwinning. 
Gijs en Tim winnen hun eerste partij en samen ook het dubbelspel. Omdat Thijs zijn 
tegenstander twee maal moet feliciteren staat er halverwege een 3-2 tussenstand op het bord. 
Zou een overwinning er dan toch inzitten? De boys gaan er nog eens goed voor staan. Tim 
verrast de kopman van OTTC, Gijs wint zijn partij ook en dan komt de partij van de dag. Thijs 
weet in zijn derde partij de zenuwen de baas te blijven en boekt met 3-0 zijn eerste 
overwinning in de hoofdklasse. Tim wint ook zijn derde partij en Gijs moet zijn tegenstander 
feliciteren. Zo staat er na een hevige strijd een mooie 7-3 overwinning op het formulier, en 
staan ze in de middenmoot. Een puike prestatie gezien het feit dat twee van de drie spelers 
een jaar geleden nog in de J4 uitkwamen. 
 
Mocht je op zaterdagochtend een uurtje over hebben, kom dan gerust een keer kijken. 
Supporters zijn van harte welkom. Of kom op donderdagavond een uurtje eerder en daag ze 
uit. WIE DURFT?!  
 
 
Verslag toernooi B-ranglijst  
Op 19 februari werd het jeugdranglijsttoernooi B in Soest gespeeld. Gijs Luijbregts deed 
namens onze club mee in de categorie jongens O-13 en hij behaalde na een lange dag een 
mooie 2e plaats. Er werd gespeeld in een poule van 9 en Gijs mocht meteen aan de bak tegen 
een gelijkwaardige speler. Het ging niet van harte in zijn eerste wedstrijd, maar Gijs knokte zich 
naar een vijfde set waarin hij een 8-1 achterstand knap omtoverde in 11-8 winst. De vier  
  



 

 
wedstrijden van Gijs die daar op volgden waren op papier een must-win en dat is ook wat Gijs 
deed, drie keer 3-0 en een keer 3-1. Vervolgens kreeg Gijs het in zijn zesde wedstrijd van de 
dag weer een stuk lastiger, de tegenstander gaf zich na een wedstrijd met mooie rally’s pas na 
vijf games gewonnen. In de zevende wedstrijd kwam Gijs voor de eerste keer pas echt in zijn 
eigen spel en dit resulteerde dan ook in een sterke 3-0 overwinning waardoor hij tot dat 
moment nog alle wedstrijden had gewonnen. De tegenstander in de laatste wedstrijd had ook 
al zijn wedstrijden nog gewonnen en dus werd dit de finale. Gijs kwam met 2-0 achter en kon 
zich nog naar een vierde set knokken, maar moest na die set toch zijn tegenstander feliciteren 
met de overwinning. Hierdoor eindigde Gijs met zeven overwinningen op de tweede plaats. 
Een prachtig resultaat. 
Op 12 maart gaan Gijs Luijbregts en Tim van der Meijden deelnemen aan de halve finale van de 
landelijke jeugdmeerkampen in Hilversum. Beiden komen uit in de leeftijdscategorie jongens 
O-13.  
 

 
 
Gijs Luijbregts met trainer/coach Rick Prinsen  
 
 

Uitnodiging TB Rob Koggel 
 
Binnen ttv Irene zijn we aan het uitwerken hoe het technisch beleid van de club er in de 
toekomst uit moet komen te zien. Hiervoor is het bestuur samen met Rob Koggel aan de slag 
gegaan. Het uiteindelijke voorstel voor het technisch beleid wordt besproken op de komende 
ALV. Leden die het leuk vinden om mee te denken en input te geven op de eerste, voorlopige 
versie van dit voorstel zijn 23 maart om 20:00 uur van harte welkom in de kantine.  
Rob geeft dan een korte presentatie van het plan, waarna er mogelijkheid is om aan het 
voorstel te schaven met de aanwezigen. Meld je vooraf even aan door Rob een berichtje te 
sturen (06-36506033), zodat we weten hoeveel mensen er ongeveer aanwezig zijn. 

 
  



 

 
Inning contributie 
 
Normaal gesproken wordt het tweede deel van de contributie rond 1 februari van jullie 
bankrekening afgeschreven. Doordat we per 1 januari overgestapt zijn naar een nieuwe 
applicatie voor de financiële en ledenadministratie, laat de inning van de contributie nog even 
op zich wachten. We zijn druk bezig om de administraties goed in te richten.  
We verwachten het tweede deel van de contributie uiterlijk 1 april te incasseren. 
 
 

Wist je dat 
 

… de laatste weken verschillende geïnteresseerden zich bij Irene hebben gemeld om lid te 
worden? Oproep aan allen: nodig nieuwe mensen die je in de zaal tegenkomt eens uit om een 
balletje te slaan.  
… we volgende seizoen weer willen beginnen met nieuwe clubshirts. Tot die tijd maken we op 
wat er nog beschikbaar is.  
… het bestuur onder regie van Rob Koggel bijna klaar is met een visie en een technisch 
beleidsplan voor onze club? Als een paar mensen binnen de club hier de schouders onder wil 
zetten, kunnen we echt bouwen aan de toekomst van Irene. 
… we dit jaar de Tilburgse kampioenschappen tafeltennis organiseren. Met speciale aandacht 
voor mensen die nog niet zijn aangesloten bij een club. Vanwege de problemen met de 
verwarming vindt dit evenement pas plaats na de zomervakantie.  
… je je bedrijf of organisatie op een mooi bord in de zaal zichtbaar kunt maken en zo een 
welkome bijdrage kunt leveren aan de toekomst van TTV Irene? Meld je bij Jurgen als je 
interesse hebt! 

 
 

Zijn er nog vragen? 
 

Heb je vragen of tips voor het bestuur dan is het goed als je weet bij wie je terecht kunt. 
Algemene tips en vragen kun je mailen naar ttvirene@gmail.com. Met specifieke vragen kun 
je terecht bij leden van het bestuur. Daarom hieronder de huidige samenstelling van het 
bestuur met hun voornaamste taken: 

 
Rob van Mierlo: Voorzitter, Huisvesting, Sponsoring 
Wesley Diependaal: Secretaris 
Martijn van der Peet: Penningmeester 
Rudi Hendriks: Bestuurslid: Kantine, Zaalverhuur 
Joep Jonkers: Bestuurslid: Evenementen en TC, Sponsoring en Accommodatie 
Jaqua Luijbregts: Bestuurslid: Jeugd, TC 
Jurgen Wens: Bestuurslid: Evenementen, TC, Sponsoring 

 

Wil je weten welke gezichten bij deze mensen horen, klik dan op: 

https://www.ttvirene.nl/clubinfo/bestuur/ 
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